

《初三上册英语作文3篇带中文》

初三上册英语作文1 Unit8 It must belong to Carol.

One day on my way to school, I found a T-shirt on the ground. It belonged to one of my classmates. I noticed that the T-shirt was Mary's or Sally's because they had both lost their T-shirts.

I examined the T-shirt closely and found some long hairs on it. I also found a credit card and a photo of Andy Lau in the pocket. I concluded that Mary must be the owner of the T-shirt because she has long hair and she is a big fan of Andy Lau.

I returned the T-shirt to Mary and she was very grateful. It was a pleasant surprise for me to help someone in need.

一天，我上学的路上，发现了一件T恤衫在地上。它属于我们班的一位同学。我注意到这件T恤衫是Mary的或者是Sally的，因为他们俩都丢了T恤衫。

我仔细检查了T恤衫，发现上面有些长头发。我还发现口袋里有一张信用卡和一张刘德华的照片。我推断出Mary一定是这件T恤衫的主人，因为她有长头发，而且她还是刘德华的超级粉丝。

我把T恤衫还给了Mary，她非常感激。对我来说，帮助别人是一种愉快的惊喜。

初三上册英语作文2 Unit9 I like music that I can dance to.

标题：My Favorite Music Program

Dear Philip,

I am a middle school student named Li Ming. I have been listening to your music program regularly and I must say that I absolutely love it. The lyrics of the songs played are very beautiful and they are great examples of English songs.

Whenever I feel tired from studying, I turn on the radio and listen to your program. It helps me relax and also learn new words.

I would like to tell you that I have learned a lot of new words from your program. I would appreciate it if you could recommend some music of my favorite type.

Thank you for your time and consideration.

Best regards,

Li Ming

亲爱的Philip，

我是一名叫李明的中学生。我经常听你的音乐节目，我必须说，我非常喜欢它。节目中播放的歌曲歌词非常优美，它们是很好的英语歌曲的例子。

每当我在学习时感到疲劳，我就会打开收音机听你的节目。它帮助我放松，也能学到新单词。

我想告诉你，我从你的节目中学到了很多新单词。如果你能推荐一些我喜欢的类型的音乐，我将不胜感激。

感谢你的时间和考虑。

最好的问候，

李明

初三上册英语作文3 Unit10 You are supposed to shake hands.

Dear Tina,

I'm glad to hear that you're coming to China next week. I hope this email will help you understand some of our customs and etiquette.

In China, when we meet someone for the first time, we usually shake hands. It's polite to greet people by saying "Ni hao" or "Hello". When talking, we often ask about family, work, and hobbies.

At the dining table, we use chopsticks to eat. It's considered impolite to point at others with chopsticks, and it's also not good to talk too much while eating.

I hope this information will be helpful for your visit. If you have any more questions, feel free to ask.

Best regards,

Su Min

亲爱的蒂娜，

很高兴听说您下周要来中国。我希望这封邮件能帮助您了解我们的一些习俗和礼仪。

在中国，当我们第一次见到某人时，我们通常会握手。用“你好”或“Ni hao”来问候别人是很有礼貌的。交谈时，我们经常会询问对方的家庭、工作和爱好。

在餐桌上，我们用筷子吃饭。用筷子指着别人被认为是不礼貌的，吃饭时说话太多也不好。

我希望这些信息能为您的访问提供帮助。如果您有任何其他问题，请随时提问。

此致

敬礼!

苏敏

